

## DESIGNED WITH WOOL - Warum Wolle?

DESIGNED WITH WOOL - Why wool?

**NEUTEX**  
HOME DECORATION



**Wolle ist von Natur aus antistatisch, thermoregulierend und anti-allergen. Wolle neutralisiert Gerüche und ist schmutzabweisend.**

*Wool is naturally antistatic, thermoregulating and antiallergenic. Wool neutralizes odours and is stain-resistant.*



**Unsere Wollmischqualitäten sind im Wollprogramm kalt maschinen-waschbar.**

*Our wool blend qualities are washable using the wool wash cycle at cold temperature.*



**Wolle ist flammhemmend. Sie verbrennt nicht, sondern verkohlt nur. Einige unserer Wollmischqualitäten erfüllen die B1-Norm.**

*Wool is flame retardant. It doesn't burn, it just carbonizes. Some of our wool blend qualities meet the B1 standard.*



**Wolle ist ein nachwachsender Rohstoff und biologisch abbaubar, somit umweltschonend und nachhaltig.**

*Wool is a renewable raw material and biodegradable, thus environmentally friendly and sustainable.*

